

Room service

HAM & CHEESE SANDWICH

€22

York ham and melted cheese, served with potato chips.

VEGETARIAN SANDWICH

€25

Gratinated goat cheese, lettuce, tomato, and caramelized onion on toasted multigrain bread, served with potato chips.

SALMON SANDWICH

€27

Smoked salmon, guacamole and cream cheese on toasted multigrain bread, served with potato chips.

CUBAN SANDWICH

€27

Brioche bread with egg, york ham and cheese, served with potato chips.

GEMISCHTES SANDWICH

22€

Gekochter Schinken und geschmolzener Käse, serviert mit Kartoffelchips.

GEMÜSESANDWICH

25€

Gratinierter Ziegenkäse, Salat, Tomate und karamellisierte Zwiebeln auf getoastetem Mehrkornbrot, serviert mit Kartoffelchips.

LACHSSANDWICH

27€

Geräucherter Lachs, Guacamole und Frischkäse auf getoastetem Mehrkornbrot, serviert mit Kartoffelchips.

KUBANISCHES SANDWICH

27€

Briochebrot mit Ei, gekochtem Schinken und Käse, serviert mit Kartoffelchips.

-
- * All sandwiches include one drink of your choice: water, beer, Coca-Cola, or a bottle of wine.
 - * The bottle of wine carries a €10 supplement added to the sandwich price.
-

ADDITIONAL DRINKS

Water, Coca-Cola and beer €5
Bottle of wine €20

.....

-
- * Alle Sandwiches beinhalten ein Getränk nach Wahl: Wasser, Bier, Coca-Cola oder eine Flasche Wein.
 - * Hinweis: Für eine Flasche Wein wird ein Aufpreis von 10 € zum Sandwichpreis berechnet.
-

ZUSÄTZLICHE GETRÄNKE

Wasser, Coca-Cola oder Bier 5€
Flasche Wein 20€

.....

This service is
available from 8:00 pm
to 10:30 pm

Dieser Service ist
täglich von 20:00 bis
22:30 Uhr verfügbar